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Afbud/fraværende: Afbud fra Lars, Mikkel, Ida, Rasmus 
 

 

19.00 Godkendelse af referater  
Godkendelse af dagsorden.  
 

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning,   

 

19.10 Forretningsorden. O. D. B. 

• Formålet med punktet er en drøftelse og en beslutning, om der er behov for 
at justere bestyrelsens forretningsorden.  
 

• Punktet er en fortsættelse fra tidligere møder.  

• Se Bilag (Mikkel sender bilaget.) 
 
 
Bestyrelsen har lavet få rettelser. Lærke sender rettelserne til Mikkel. 

 
Lærke 

19.30 Kostpolitik. O.D.B. 
Vi har et princip for ”Madordning i Skole og Børnehus”. Bestyrelsen drøfter princippet 

med henblik på en eventuel justering i forhold til at omfatte mere end madordningen. 

• Medarbejderrepræsentanterne og ledelse giver indblik og eksempler på, 

hvordan der leves op til princippet. 

Bilag: Princip for Madordning for Skole og Børnehus 

Rammerne for spisning i skole og børnehus er meget forskellige, bl.a. grundet 

kostordning i dagtilbuddene og medbragte madpakker i skole og fritidstilbud. 

Princippet for madordning for skole og børnehus vedrører primært dagtilbuddene. 

Bestyrelsen ønsker at ændre dette princip til: ”Princip for madkultur for skole og 

dagtilbud”. Else og Jeppe udarbejder forslag. 

 

Bestyrelsen drøftede madkulturen i skoledelen, ud fra følgende overskrifter: 

• Madpakker og spisefrikvarter 

• Boden  

Forslag om at boden har åbent én dag om ugen, hvor der sælges den 

medbragte mad fra de største elever. Forslag diskuteres i lærergruppen. 

• Hvad må skolen servere? 

Bestyrelsen ønsker fortsat, at beholde skole og dagtilbuds mulighed for at 

servere sukker ved særlige lejligheder jf. ”Princip for madordning for skole og 

børnehus.” 

• Fødselsdage 

Må elever dele ud? Hvad må er deles ud? 

 

I forlængelsen af drøftelsen, besluttede Bestyrelsen, at der ønskes anbefalinger fra 

Lærke 
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skolen, omhandlende legegrupper, fødselsdagsgaver, 

fødselsdagstradiotioner/fejring, kommunikation gennem forældre på Aula mv. 

Caroline laver et udkast til disse anbefalinger. 

20.00 Busdrift O.D.B. 
Bus 420 er beskåret med 2 daglige afgange.  
Mikkel har været i kontakt med Landsbyforum. Kan der skabes et fælles afsæt for at 
gøre noget? 
 
Lars tager udfordringen op i netværket for de små og betydningsfulde 
landsbyordninger. Forslag om at arbejde videre med en form for ”flex-ordning”. 
Måske der kan nedsættes et udvalg på tværs af bestyrelserne? 
Else tager kontakt til Per  

Lærke 

20.15 Budgetopfølgning O.D. 
Vi har afleveret 3. budgetopfølgning til kommunen i september. Bestyrelsen får en 
gennemgang v. Nina. 
 
Nina bekræfter Lars’ præsentation af budgettet til forrige møde. 
Der arbejdes på større gennemsigtighed i budgetopfølgning og vi øver os i det nye 
system.  

Nina 

20.30 Budget 2023 D.B. 
Vi har ikke fået udmeldt budget for 2023. Bestyrelsen drøfter indsatser for 2023, hvor 
det skal have budgetmæssigt aftryk. 
 
Bestyrelsen kan give ønsker til kommende budget.  
 
Bestyrelsen ønsker der skal sættes midler af til renovering af mutlibanen.  
Lone og Rasmus indhenter i samarbejde med Dover GF tilbud på kvaliteter af 
forskellige underlag og prisklasser. 
 

Else 

20.45 Kontrakt 2023 O. D. 
Direktionen udmelder spor for udviklingsarbejdet i uge 43. Efterfølgende giver Børne 
og ungesekretariatet deres bud på indhold. På denne baggrund skal Lars udarbejde 
en kontrakt for 2023. Bestyrelsen drøfter input til indsatsområder. 

• Bilag: Kontrakt 2022 
 
Bestyrelsen ønsker at: 

- Styrke samarbejde på tværs af enheder 
- Have fokus på klassernes trivsel og børnenes oplevelse af samhørighed  
- Styrke forældresamarbejdet, med bl.a. fokus på hvad der formidles på 

forældremøderne, beskrivelser i nyhedsbrev ”den tid på året” og tidligere 
beskrevne anbefalinger. 

 

Else 

21.00 Orienteringer. O  

• Nyt fra formandskabet 

• Planlægningsmøde med bestyrelsesrepræsentanter fra Mølleskolen, 

Knudsøskolen og Gl. Rye Skole vedr. Fællesbestyrelsesmøde d. 

17.januar.  

alle 
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• Nyt fra skole og Børnehus. 

• Nyt fra andre 

•  

21.10 Bestyrelsens input til kommende nyhedsbrev. D. B. 
Bestyrelsen drøfter, hvad der skal kommunikeres i næste nyhedsbrev. Hvem har 
opgaven? 
 
Nina skriver næste klumme. 

- Formidle at vi i samarbejde med Dover og lokalsamfundet vil undersøge, 
hvordan vi kan renovere multibanen. 

- Bestyrelsen arbejder med kost og madkultur  
- Bus 

 
 

Alle 

21.20 Næste Møde 
Tirsdag d. 15/11 
 

Punkt til næste møde: 

- Bestyrelsen ønsker opfølgning på udviklingskontraktens fokus på fravær. 

- Bestyrelsen ønsker at få indblik i de inputs der er kommet fra medarbejderne 

til evalueringen af naturbørnehaven 

 
 

 

21.25 Evt.  

Afbud til bestyrelsesmøder: 

Er man forhindret i at deltage i et bestyrelsesmøde, melder man afbud på Aula. 

Melder man afbud på dagen, ringes der til Lars. 

Er der mere end 4 fraværende, aflyses mødet. 

 

 

 

 

 

 

 


